
شرایط سخت کرونایی 
در زمستان در صورت 

رعایت نکردن 
پروتکل ها

پلمب 448 نانوایی از 
ابتدای شیوع کرونا

افزایش 7.4 درصدی 
مصرف گاز در استان 

طی 2 روز اول آذر

۹۰ درصد اماکن 
مذهبی مشهد برای 

معلولان قابل استفاده 
نیست

تجلیل از کاسبان امین 
استان

گلایه های زعفران 
کاران تربت جامی از 
نحوه خرید حمایتی 

زعفران

 مدیر روابط عمومی دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد اعلام کرد:
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 علوم پزشکی مشهد
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مدیر عامل شرکت گاز استان 
اعلام کرد:

معاون بهزیستی استان:

همزمان با هفته بسیج 
انجام می شود

 دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان
 اعلام کرد:

 رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی
 خبر داد:

 مهلت ۵ روزه برای تعیین تکلیف
 اراضی کشاورزی درمحدوده منفصل توس

 افزایش 6 درصدی نرخ تورم استان
 در آبان ماه
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خراسان رضوی پر تکرارترین 
 مشکلات درباره الیت

 را   بررسی کرد 

 اختلاف 3500 نفری 
 صفحه۳در آمار مقرری بگیران بیمه بیکاری

آمار اعلامی استانداری و تامین اجتماعی متفاوت است 

کاهش 80 درصدی 
رفت و آمد شبانه 
خودرو در مشهد

رئیس پلیس راهنمایی  و   رانندگی 
استان اعلام کرد:

  صفحه2

مراسم تشییع و خاک سپاری 
پیکر زنده یاد حجت الاسلام 

و المسلمین محمدحسن 
راستگو   برگزار شد

 صفحه4

حاشیه های 
 پارک

حاشیه ای  
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان 
گفت: رفت و آمدهای شبانه خودروها در 
مشهد طی ســاعات منع تردد حدود ۸۰ 
درصد نســبت به روزهای عادی کاهش 

داشت. سرهنگ حمیدرضا دهنوی...
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نماینده گناباد و بجستان در مجلس با   انتقاد از رها شدن صادرات زعفران از سوی دولت خبرداد: 

یک شرکت تعاونی برای زعفران کاران نداریم! 
نماینده گناباد و بجستان در مجلس گفت:  دولت 
حوزه صادرات زعفران را کاملا رها کرده اســت و 
در این حوزه دچار بی نظمی هســتیم وحتی  یک 

شرکت تعاونی برای زعفران کاران نداریم.
محمد صفایی در گفت وگو با تســنیم  اظهار کرد: 
دولت باید حوزه صادرات زعفران را مدیریت کند 
زیرا بــرای تولیــد در داخل نمی تــوان کار خاصی 
انجام داد و از سویی 9۰ درصد زعفران تولیدی ما 

صادراتی است.

وی افــزود: بــازار صــادرات مــا امــروز دچــار یک 
بی نظمی اســت و حتی خود صادرکننــدگان نیز 
این بی نظمی را دارند و متاســفانه پس از گذشت 
ســال ها یک اتحادیه یا شــرکت تعاونــی بزرگ در 
حوزه زعفران نداریم. به طور مثال شرکت تعاونی 
بزرگــی در حوزه پســته داریم که بــازار را کنترل و 
مدیریــت می کنــد و از همیــن الگو بــرای زعفران 
هم می توان استفاده کرد. نماینده مردم گناباد و 
بجستان در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: 

اگر همــان روندی که برای پســته در کشــور دیده 
شــده برای زعفران هم انجام شــود این محصول 
به جایگاه واقعی خود می رســد. عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلس شــورای اســلامی در پاســخ به 
این که کشــاورزان سال گذشــته محصول خود را 
برای  خرید تضمینــی به تعاون روســتایی تحویل 
داده اند اما متاســفانه بعد از چند ماه  با تاخیر زیاد 
پول خود را دریافت کرده اند، بیان کرد: ســازمان 
تعاون روســتایی به ما قول داده تمــام اعتبار مورد 
نیاز بــرای خریــد 1۰۰۰ میلیارد تومــان زعفران 
تامین شده است  و امسال تاخیری در پرداخت ها 

نخواهیم داشت.

رئیس کل دادگستری استان از برگزاری 177۰ جلسه 
دادرسی الکترونیک در مجموعه قضایی استان خبر داد. 
به گزارش روابط عمومی دادگســتری اســتان، صادقی 
افزود: تلاش قابــل توجهی در مجموعه قضایی اســتان 

برای تحقق برنامه های تحولی دستگاه قضایی از جمله 
در زمینه توسعه دادرسی الکترونیک صورت گرفته و در 
بیشتر حوزه های قضایی استان شاهد برگزاری جلسات 

دادگاه به صورت الکترونیک بوده ایم.

گلایه های زعفران کاران تربت جامی از نحوه خرید حمایتی زعفران و پاسخ مقام مسئول 
اعلمــی/ طــرح خریــد حمایتــی زعفــران از 
کشــاورزان از تاریخ هفدهم آبان در شهرســتان 
تربت جام آغاز شــده اســت  و ایــن روند تــا پایان 
آذرامسال نیز ادامه خواهد داشت؛ اما نحوه خرید 
حمایتی  زعفران   و سخت گیری ها درخصوص 
کیفیت زعفران  باعث گلایه مندی زعفران کاران 
تربت جامی شــده اســت. ازآن جایــی که قیمت 
هرکیلو پوشــال مرغــوب زعفــران  11 میلیون 
تومان و هرکیلو نگین زعفران  13 میلیون تومان 
درنظرگرفته شــده اســت،این روزها کشاورزان 
این شهرســتان به امید تحویل دســترنج خود به 
اتحادیه تعاون روستایی تربت جام در صف های 
فروش ایســتاده اند؛ صف هایی چندساعته! اما 
وقتی نوبت تحویل زعفران شــان می شود، بعضا 

کیفیت زعفران شان تایید نمی شود ودست خالی 
برمی گردند. 

شرف الدین رحمتی یکی از کشــاورزان منطقه 
پایین جام  شهرســتان تربت جام گفت: امســال 
هزینه هــای بــالای کارگر باعث شــده مقــدار 9 
کیلوگرم زعفران خشک به دست آمده از 3 هکتار 
کشــت زعفران جواب گوی هزینه ها نباشــد چه 
رسد به این که امیدی به سودآوری داشته باشیم. 
وی افزود: برای تحویل زعفران به اتحادیه تعاون 
روســتایی تربت جام یــک روز ازســاعت ۸ صبح 
در صــف طولانــی تحویل زعفــران ایســتادم که 
متاســفانه بعداز 3 ســاعت معطلی زعفران ما را 
تحویل نگرفتند . رحمتــی  ادامــه داد : گلایه ما 
ازدولت این است اگر قصد حمایت از کشاورزان 

زعفران کار را ندارند پس چرا اعلام می کنند و اگر 
پایبند به شعارخودشان هستند پس چرا تحویل 
نمی گیرند و اگرقصد حمایت هم ندارند حداقل 
اعلام کنند تا کشــاورزان دنبال کشــت زعفران 
نباشند. همچنین درویش احمد بیرجندی یکی 
دیگــر از زعفران کاران تربت جــام گفت: ازصبح 
برای تحویل 1۰ کیلو زعفــران به اتحادیه تعاون 
روســتایی تربت  جام درصف انتظارقرارگرفتم.
وقتی  نوبت ما شد گفتند قبول نمی کنیم؛ به بازار 
بردم و وقتی فهمیدند که اتحادیه قبول نکرده با 

مبلغ ناچیزی خریداری می کردند.
ادامه این گزارش را در صفحات روزنامه خراسان 
   Khorasannews.com ســایت  در  رضــوی 

بخوانید.

رئیس کل دادگستری استان خبر داد:

برگزاری 177۰ جلسه 
دادرسی الکترونیک


